

8^D天桂林山水甲天下 晚6 Natural Beauty GUILIN

全程入住当地五星酒店!



含双程动车, 省时!

赠送保证自费加五景点!



第一天 抵达广州

集合于亚庇国际机场, 有领队协助办理登机手续, 搭乘指定航班飞往广州。抵达广州后, 由当地导游迎接, 并由酒店接驳车送往酒店住宿。

酒店住宿: 广州 逸云酒店 / 同级 5*

第二天 广州 桂林 (早/午/晚)

早餐后, 接送往广州南站, 搭乘动车前往桂林 (3 小时)。抵达后享用午餐, 并游览【穿山公园】, 是一座山水田园式富有野趣的公园, 也是桂林市山水崎旋的公园之一。穿山有大小 30 多个岩洞, 其中游览【穿山岩】, 在穿山的半山腰, 是新开辟的岩洞, 洞内大多是原始风貌并由灯光点饰, 岩中石钟乳表面上的“晶针”(又称石枝)是一种椎状或树枝状的石晶体, 它与岩顶上悬挂下来的、呈玻璃管状的长条管子“鹅管”都需要几千甚至几万年才能形成。

酒店住宿: 桂林 维也纳会展店 / 同级 5*

第三天 桂林 阳朔 (早/午/晚)

早餐后, 驱车前往阳朔 (1.5 小时)。抵达后, 船游【漓江】, 观赏十大名山, 漓江是喀斯特地形典型地段, 人称百里漓江、百里画廊, 新版人民币 20 元背面图案, 正是漓江山水的一段。续到【遇龙河】享受竹筏漂流及船夫唱山歌, 同时还能观赏【鱼鹰抓鱼】。晚餐后, 到历经 1400 多年的【西街】, 是阳朔最古老繁华的街道, 也是阳朔重要旅游景点之一。

酒店住宿: 阳朔 新西街国际酒店 / 同级 5*

第四天 阳朔 桂林 (早/午/晚)

早餐后, 驱车返桂林, 并游览【银子岩】, 是典型的喀斯特地貌, 贯穿十二座山峰, 属层楼式溶洞, 洞内汇集了不同地质年代发育生长的钟乳石, 晶莹剔透, 洁白无瑕, 宛如夜空的银河倾斜而下, 闪烁出像银子、似钻石的光芒。续游【榕杉湖景区】, 是一个水体相连的连心湖, 以阳桥为界, 东为杉湖, 西名榕湖, 因湖岸生长的榕树、杉树而得名。其中还能观赏到【九曲桥】, 西连【古南门】, 因湖岩生长的【大榕树】, 及桂林两江四湖夜景重要的景色之一, 【日月双塔】。

酒店住宿: 桂林 维也纳会展店 / 同级 5*

第五天 桂林 龙胜 桂林 (早/午/晚)

早餐后, 驱车前往龙胜 (1.5 小时)。抵达后, 游览【龙脊梯田】, 这里多以徒步看景拍照为主, 甚至许多摄影发烧友就是冲着日出而来, 是桂林地区一个规模极为宏大的梯田群, 分为金坑梯田、平安壮族梯田、龙脊古壮寨梯田三部分。其中游览的【古壮寨】梯田整齐有序, 线条丰富多彩, 线条形状以曲线为主, 曲线赋予人们一种动态美, 尤其是那些长长的曲线和波浪线, 使人联想到这些梯田好像是天上飘落的彩带, 自然景观和自然环境保护得很好, 景色秀丽、如诗如画。过后返回桂林, 并享用晚餐。晚餐后观看第一大人工瀑布~【漓江大瀑布】。

酒店住宿: 桂林 维也纳会展店 / 同级 5*

第六天 桂林 (早/午/晚)

早餐后, 游览【虞山公园】, 是桂林著名老八景之一, 在韶音洞口可以听到。最著名的景观叫“舜洞薰风”, 是由韶音洞的风声、皇泽湾流水声、风吹林木声三者交织而成。续游【木龙湖东盟博览园】, 是两江四湖中最小但最精巧的, 园内有唐宋仿古遗址厚重的历史、有李济深故居、木龙塔等人文景观, 有叠彩山、木龙小湖等自然景观。晚餐后, 到【万达广场】自由购物。

酒店住宿: 桂林 维也纳会展店 / 同级 5*

第七天 桂林 广州 (早/午/晚)

早餐后, 游览【东西巷】, 是桂林明清时代遗留下的唯一的一片历史街巷, 空间尺度宜人, 是桂林古历史风貌的观景区。续游【逍遥楼】及【状元廊】, 桂林一直有浓厚的读书风气, 可以自古以来就是广西的文化中心, 整个科举制度实行的 1300 年间, 广西一共出了 12 名状元, 桂林占了 8 名, 而状元廊里就摆放着这八位状元的塑像和生平介绍。午餐后, 送往动车站搭乘动车前往广州 (3 小时)。抵达后, 游览【上下九步行街】, 是中国广州市荔湾区西关的上九路、下九路、第十甫路步行街的合称, 同时也是旧城区最繁华的地段之一。晚餐后, 接送至机场办理登机手续返回爱的家乡!

第八天 广州出境

于凌晨搭乘指定航班返回亚庇!

DAY 1 ARRIVAL GUANGZHOU 

Assemble at Kota Kinabalu International Airport, Tour Leader assist to check-in flight to Guangzhou. Upon arrival at Guangzhou, meet & greet and transfer to hotel by Hotel Shuttle Bus.

Accommodation: Guangzhou Yiyun Hotel / SML 5*

DAY 2 GUANGZHOU  **GUILIN (B/L/D)**

After breakfast, transfer to Guangzhou Speed Train station and proceed to Guilin (3hrs). Upon arrival at Guilin, transfer to lunch at local restaurant and visit **[Chuanshan Park]**, is famous for its Cockfighting Hills, formed by the Chuanshan Hill and Pheasant Hill. Continue to **[Chuanshan Hill Cave]**, it is a karst cave in Chuanshan Park, containing numerous peculiar stalactites, at the hillside. With the clever use of lights, the natural cave is decorated as an Asgard.

Accommodation: Guilin Vienna Hotel / SML 5*

DAY 3 GUILIN  **YANGSHUO (B/L/D)**

After breakfast, proceed to Yangshuo (1.5 hrs). Upon arrival at Yangshuo, take a cruise tour through **[Li River]**, It is renowned as being one of "the world's top 10 watery wonders" according to National Geographic. The Li River cruise in Yangshuo boasts the most beautiful scenery. Next, visit to **[Yulong River]**, you can experience the bamboo rafts along the river, and enjoy the [Osprey Catching Fish]. After dinner, visit to **[Yangshuo West Street]**, also called 'foreigners' street', is the oldest street in Yangshuo with a history of more than 1,400 years.

Accommodation: Yangshuo New West Street International Hotel / SML 5*

DAY 4 YANGSHUO  **GUILIN (B/L/D)**

After breakfast, proceed back to Guilin and visit **[Silver Cave]**, is a national AAAA level scenic spot in Lipu County, Guilin. Its lies in typical karst landscape, running through 12 hills. It is the largest karst cave in Guilin and fully shows the charm of the typical karst landform in south China. Continue **[Rong Shan Lake Scenic Area]**, It is actually made by two lakes, which is Banyan Lake and Fir Lake. There are two beautiful lake parks, including an **[Ancient Banyan Tree]** (800 years old) on its northern shore, **[Ancient South Gate]**, standing in the water of Banyan Lake ~ **[Sun & Moon Tower]**, and **[Zigzag Bridge]** leads to Mid-lake Isle, which is dotted with long open-sided corridors, waterside pavilions and ancient buildings.

Accommodation: Guilin Vienna Hotel / SML 5*

DAY 5 GUILIN  **LONGSHENG**  **GUILIN (B/L/D)**

After breakfast, proceed to Longsheng (1.5hrs) and visit **[Dragon Backbones Rice Terraces]**, are built along the slope winding from the riverside up to the mountain top, between 600 to 800 metres above sea level. The rice terraces is a beautiful natural picture, it linked together rice terraces vary from season to season. Continue to **[Ancient Zhuang Village]**, is where Zhuang minority people live and still in wooden traditional life style. It is also the first Rice Terraces area in Longsheng to be developed for tourism. Proceed back to Guilin and dinner at local restaurant. After dinner, enjoy the **[Li River Waterfall]**.

Accommodation: Guilin Vienna Hotel / SML 5*

DAY 6 GUILIN  **(B/L/D)**

After breakfast, visit **[Yushan Park]**, is the principal sightseeing attraction of Guilin Mountain and Lakes, and the birthplace of Guilin's history and culture. The park has a characteristic of wonderful hill, deep and quiet cave, beautiful garden and divine temple. Continue visit **[Mulong Lake Asean Park]**, is a tourist attraction featuring the natural flavor and cultural cuisine of the 10 ASEAN countries, you can experience the splendid history, culture and ethnic customs of the 10 ASEAN countries! After dinner, visit to **[Wanda Plaza]** for shopping time then transfer back to hotel.

Accommodation: Guilin Vienna Hotel / SML 5*

DAY 7 GUILIN  **GUANGZHOU (B/L/D)**

After breakfast, visit to **[East-West Valley]**, where are the only historic Alleys left from Qing and Ming dynasties in Guilin. It also can be divided into two parts, Traditional Culture Street and Fashion Style Street. Continue visit **[Xiaoyao Tower]** and **[Champions Gallery]**, it was connected between East-West Alley, Xiaoyao Tower and Zhuangyuan Gallery, Guilin has always had a strong atmosphere of reading. It has been the cultural center of Guangxi since ancient times. During the 1300 years of the implementation of the imperial examination system, Guangxi had a total of 12 champions and Guilin accounted for 8. After lunch, transfer to train station to proceed to Guangzhou by Speed Train. Upon arrival, visit to **[Shangxiajiu Pedestrian Street]** for shopping time and dinner at local restaurant. After dinner, transfer to Guangzhou airport for check-in flight back to Hometown, Tour End!

DAY 8 GUANGZHOU DEPARTURE 

Flight back to hometown by designated flight!

Departure Date (2019) 出发日期 (2019 年)	Adult (TWN/ TRP) 大人 (双人/三人房)	Child WITH bed 小孩占床	Child NO bed 小孩不占床	Single Supp. 单间房差
18 APR / 11 MAY / 06 JUL / 14 SEP / 12 OCT	RM 2,688/ pax	RM 2,688/ pax	RM 2,588/ pax	RM 3,188/ pax
25 MAY / 30 MAY / 02 JUN / 11AUG / 24 NOV / 15 DEC	RM 2,888/ pax	RM 2,888/ pax	RM 2,788/ pax	RM 3,388/ pax

Flight Details 航班讯息	<i>Air Asia</i> D1 BKI-CAN AK 1534 2005-2320 D8 CAN-BKI AK 1535 0025-0340
Fare Inclusive 报价包含	Return Flight Ticket (20kg Check-in Luggage + 7kg Hand Carry) / Hotel Accommodation / Tour Guide & Driver Tipping / Meals & Entrance Fees as mentioned in itinerary / China Visa "ONLY apply at Kota Kinabalu Chinese Consulate" 往返机票 (20kg 托运行李+7kg 手提行李) / 酒店住宿 / 导游及司机小费 / 行程内所示餐食及门票 / 中国签证 "只限亚庇领事馆办理"
Fare Exclusive 报价不含	Travel Insurance / Optional Tour / Personal Expenses 旅游保险 / 推荐自费 / 个人消费
Optional Tour 推荐自费	Impression of Third Sister Liu = RMB 250/ pax 印象刘三姐 = 人民币 250/ 人
Shopping Stop 购物站	Latex / Silk / Tea / Jewelry / Baoshutang - NO Shopping add on RM 400/ pax 乳胶 / 丝绸 / 茶叶 / 珠宝 / 宝树堂 - 不进站每人需补马币 400/人
Remarks 备注	ONE bottle mineral water per pax per day 每人每天一瓶矿泉水